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Årsberetning kommunestyret. Sentrale saker: 
014/21 - 21/4826 - Visjon for videre utvikling av Visperud 

032/21 - 21/15528 - Tilstandsrapport barnevern 2020 

Enstemmig, Lørenskog har fått pris for beste barnevern, stor forbedring de siste 

årene. 

033/21 - 21/16148 - Direktesending av politiske møter 

Enstemmig, nyvinning, mer transparent politikk 

063/21 - 21/37059 - Etablering av prosjekt for bedre luftkvalitet i Lørenskog 

En sak hvor Venstre har hatt eierskap og vist synlighet. 

066/21 - 21/32469 - Gjennomføringsavtale Garchinggata, etappe 2 

Venstre har helhjertet støttet de kommende trafikale løsningene for sentralområdet. 

Vi har ment at dette er et kvalitetsprosjekt, og at biltrafikken i sentrum må reduseres. 

075/21 - 21/27633 - Grønlia barnehage utvidelse - V1816 - Beslutning om gjennomføring BP2 

076/21 - 21/27897 - Steinerud barnehage - V1902 - Beslutning om gjennomføring av BP2 

087/21 - 21/33673 - Industriveien 7A - gnr 104 bnr 237 - søknad om dispensasjon for 

Lørenskog friskole og Regnbuen barnehage. 

Venstre har stått opp for friskolen, og vært med på å gi fortsatt dispensasjon. 

143/21 - 21/14959 - Økonomiplan 2022-2025 og årsbudsjett 2022 

Et avvik mellom blokkene på 4 mill, liten økonomisk uenighet, V har prøvd å redusere 

investeringer uten å få gjennomslag. 2 verbalforslag fra V fikk flertall; Utrede 

muligheter for kommunal bildelingsordning og 1.etasjestrategi – Lørenskog sentrum  

144/21 - 21/84183 - Kulturminneplan - Kommunedelplan for kulturminner, kulturmiljøer og 

kulturlandskap - 2022-2030 – sluttbehandling 

V var del av opposisjon som ble knapt nedstemt. Dette er et viktig politikkområde for 

oss. Adm viser en rigiditet som vi ikke kunne støtte. 

100/21 - 21/59301 - Snø turistdestinasjon - søndagsåpnet utsalgssteder 

Saken var ikke så politisk betent, men selve SNØ prosjektet har alvorlige utfordringer 

driftsmessig. Meget viktig å reflektere over i et helhetsperspektiv. 

159/21 - 21/74832 - Benterud skole utvidelse - V1818 - beslutning om gjennomføring - BP2 

V har hatt et eierskap på at dette prosjektet haster 

163/21 - 21/78921 - Statutter - Lørenskog kommunes arkitekturpris 

V har fått gjennom denne saken, og drevet prosessen med fokus på kvalitet i sentrum.   

Totalt: 10 møter, noen digitale. Bjørn Gran, gruppeleder  
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Årsberetning formannskapet 2021 
013/21 - 20/90807 - Tilskudd til lokalt næringsliv som er rammet av lokale smitteverntiltak 

014/21 - 21/632 - Endring av lokal forskrift om forebygging av koronasmitte 

024/21 - 20/88229 - Plan for anskaffelse og avhending av eiendom – rullering, unntatt 

offentlighet.  

Lite politisk uenighet om strategiske tomter og eiendommer for kjøp/salg. 

068/21 - 21/17439 - Tilskudd til bedrifter i Lørenskog kommune som er hardt rammet av 

smitteverntiltak 

075/21 - 21/24777 - Forskrift om smitteverntiltak på byggeplasser i Lørenskog kommune 

129/21 - 21/35675 - Intensjonsavtale med OsloMet 

Enstemmig, men V hevdet at det ikke var bare tragisk at Lillestrøm ble valgt. Det 

kunne utløst ytterligere vekstutfordringer i Lørenskog. 

195/21 - 21/45230 - Detaljregulering 2019-5, felt A1 Ahus, fastsettelse av planprogram 

Enstemmig, åpner for et nytt adm bygg med mer der dagens Kiwi butikk er.  

212/21 - 21/72970 - NHO - kommune NM 2021 

Orientering. En liten nedgang, grunnet stor kommunal gjeld. 

242/21 - 21/85361 - Representantskapsmøte i Romerike Avfallsforedling (ROAF) 9. desember 

2021 

Ny gjenvinningsstasjonen som er vedtatt er i spill. Det er gitt muntlig orientering om at 

grunnforholdene er så krevende at ROAF er skeptiske til å gå videre med vedtatte 

planer nytt gjenvinningsanlegg. Venstre har et eierskap i saken og mener området må 

renoveres uansett kostnad. 

274/21 - 21/97903 - Overgang til heldigital undervisning grunnet koronasituasjonen 

 

 Det var mange møter og mange sakslister som kun hadde fokus omkring korona. Det 

var omtrent ingen politisk uenighet om lokale tiltak som ble foreslått av 

kommuneoverlegens avdeling gjennom kommunedirektøren. Det gjaldt alle 

politikkområder. Det er mulig det vil endre seg i 2022. 

 

 Året ble preget av at Formannskapet i større perioder ble satt som kommunestyre 

etter et midlertidig dispensasjonsvedtak grunnet koronasmitte! 

 

Totalt: 29 møter, mange digitale 

Bjørn Gran 
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Oppvekst- og utdanningsutvalget 
Det har vært ni møter i OU i 2021, de aller fleste på Teams. I utvalget har vi saker og 

orienteringer om skoler og barnehager, barneverntjenesten og flyktning- og 

innvandrertjenesten. Møtene er ofte lange. Fra opposisjonen har vi Høyre (2 representanter), 

Frp (1 representant) og Venstre (1 representant). Posisjonen er representert ved Ap (3 

representanter) SV (1) og Rødt (1). Utvalgets leder er Nancy Gogstad fra SV. I utvalget har vi 

gode samtaler og diskusjoner. 

Av sakene utvalget behandlet i 2021 vil jeg trekke frem sak 072/21, Plan for barnehage- og 

skoleutbygging i Lørenskog - Revisjon 2020/21. Saken er et resultat av utkastet som Utvalget 

for revisjon av barnehage- og skoleutbygging kom frem til. Elisabeth satt også i dette utvalget, 

som til sammen hadde 10 møter i 2020/2021. Her tok Venstre og Mdg dissens når det gjaldt 

punktet Utbyggingsstrategi, der vi mener at det er behov for erverv av skoletomt til ny 

ungdomsskole i Lørenskog for å unngå at vi kommer i en situasjon hvor vi mister følelsen av 

oversikt og trygghet i Lørenskog-skolen. Vi foreslo å utrede en ny ungdomsskoletomt, 

eksempelvis i Rasta-området, slik at vi har mulighet til å korrigere kursen hvis erfaringene som 

gjøres med svært store ungdomsskoler med stadig økende elevtall ikke er gode. Dissensen fikk 

flertall i KS. 

I forbindelse med Sak 069/21 Tilstandsrapport for Lørenskogskolen fikk utvalget også en egen 

møtekveld med rektorer og andre skolefolk der vi hadde uformelle samtaler og fikk et innblikk i 

utfordringene i Lørenskog-skolen. Lærermangel i grunnskolen er det jeg har lyst til å nevne 

spesielt.  

Sak 032/21 gjaldt Tiltak for nettvett i grunnskolen. Elisabeth sitter også i SU 

(samarbeidsutvalget) ved Kurland skole. Her er det fra FAU blitt uttrykt misnøye med for mye 

skjermbruk på SFO. Det resulterte i et Venstre-forslag om å lage klare retningslinjer for 

skjermbruk nettopp på SFO, et forslag som ble enstemmig vedtatt med støtte av alle de andre 

partiene i utvalget. 

Ellers har jeg lyst til å nevne en orienteringssak utvalget fikk i oktober rundt status for 

ungdsomssatsingen i Lørenskog: Unify og Downtown. Unify har blant annet etablert et 

halltilbud i Kjennhallen hver tirsdag der det dukket opp i underkant av hundre ungdommer hver 

uke etter oppstart, hovedsakelig gutter. Det sier litt om behovet. 

 

Elisabeth Tanev 

  



5 

 

Klima-, økologi- og samferdselsutvalget (KØS) 
 

Det har vært ni møter i KØS i 2021, de aller fleste på Teams. Klima, økologi og 

samferdselsutvalget skal ha det overordnede ansvar for kommunens arbeid med klima- og 

miljøvernspørsmål. Videre skal utvalget ha det overordnede samordnings- og 

planleggingsansvar for kommunens oppgaver innen: 

 samferdsel 

 vann og avløp 

 renovasjon 

 brannvesen og feiing 

 landbruk og naturforvaltning 

Møtene har ofte presentasjoner på aktuelle saker innledningsvis i møtet, før behandling av 

sakslisten. Fra opposisjonen har Høyre to representanter, Senterpartiet og Venstre med en 

representant hver. Posisjonen er representert ved Ap med to representanter, SV, Rødt og 

MDG med en representant hver. Utvalgets leder er Ernst-Modest Herdieckerhoff, fra MDG. I 

utvalget har vi gode samtaler og diskusjoner. 

Av sakene utvalget behandlet i 2021 vil jeg spesielt trekke frem sak 031/21 Tiltak mot støv, 

som følge av tall fra Miljødirektoratet 19. april om høye nivåer på luftforurensing i Lørenskog. 

Det var V som ba om dette tema ble satt på dagsorden i utvalgsmøte 4. mai, og ba også om en 

orientering om utviklingen, status og hvilke tiltak som kommunen iverksetter for å bedre 

luftkvaliteten i Lørenskog. Saken ble senere tatt videre til Kommunestyret, da det ble etablert 

et eget prosjekt for bedring av luftkvaliteten, sak 063/21 - 21/37059 - Etablering av prosjekt 

for bedre luftkvalitet i Lørenskog.  

Jeg vil også nevne sak 050/21 - Kommuneplanens arealdel om høring og offentlig ettersyn av 

forslag til planprogram og 073/21 Kommuneplanens arealdel – fastsetting av planprogram 

som senere ble behandlet endelig i kommunestyret i desember, etter høring. Revisjon av 

kommuneplanens arealdel blir en viktig sak å følge videre i 2022.  

Jeg vil også nevne sak 003/21 om Nasjonalpark i Østmarka Lørenskogs innspill i 

oppstartsfasen. Dette er også en sak som det blir viktig for V å følge opp videre i 2022. 

Avslutningsvis vil jeg ta med at Lørenskogs miljø- og bærekraftspris ble delt ut for første gang i 

2020. Prisen skal være en æresbevisning for særskilt og fremragende innsats for miljøet i 

Lørenskog. KØS besluttet hvem som skulle tildeles Lørenskog kommunes miljø- og 

bærekraftspris 2020. KØS ønsket å tildele prisen til to personer for deres lange innsats for 

miljøet i Lørenskog: Per Flatberg og Kjell Daae Hauger. Utvalget tildelte også en påskjønnelse 

til unge personer for deres innsats. Dette var Halvor Halvorsen (14) og 4. klasse fra Åsen skole 

for innsats for plukking av søppel i nærmiljøet.  

 

Eva Næss Karlsen 

 


